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Onderwerp Terugkoppeling inloopbijeenkomst en vervolgproces Eemsgolaan

Inleiding

Op maandag 10 juni heeft er een inloopbijeenkomst plaatsgevonden over de nieuwe opvanglocatie aan de

Eemsgolaan voor direct omwonenden / ondernemers en andere belangstellenden. Omwonenden zijn hiervoor

per brief uitgenodigd. Gezien de te verwachten drukte is na verzending van de uitnodiging besloten om de

tijdsduur van deze bijeenkomst uit te breiden. Hier zijn omwonenden via vertegenwoordigers en de

gebruikelijke kanalen indirect over geïnformeerd.

Terugkoppeling inloopbij eenkomst

De start van de inloopbijeenkomst was om 15:30 uur. De opzet was dat er vier tafels in de ruimte stonden met

aan elke tafel iemand van het COA, collega’s openbare orde en veiligheid, collega’s programma Nieuwkomers
en collega’s met expertise op het gebied van vergunningen. Daarnaast waren er nog een aantal professionals met
een vrije rol. Het totaal aantal professionals bestond uit circa 25 mensen. Op basis van inschattingen door

professionals werkzaam in Hoogkerk gingen wij uit van een opkomst van 300 bezoekers.

De middag begon rustig en het was qua aantal bezoekers behapbaar, er ontstonden goede gesprekken. De sfeer

was gemoedelijk. Er waren ook voldoende professionals om met de aanwezige bezoekers in gesprek te gaan.

Algehele tendens was dat mensen ontevreden waren over het proces, met name dat ze te laat waren

geïnformeerd en niet betrokken zijn geweest bij de plannen. Het was al een voldongen feit. Zij hadden er echter

wel begrip voor dat asielzoekers een plek moeten krijgen. Een enkeling vroeg informatie over vrijwilligerswerk,
het inbrengen van kleding etc. Er waren ook boze omwonenden die überhaupt tegen de komst van asielzoekers

in hun wijk zijn en met name zorgen hebben geuit op het gebied van veiligheid.

Rond 17:30 uur werd het drukker, maar er waren nog steeds voldoende professionals om met de bezoekers in

gesprek te gaan.

Rond 18:30 uur kwamen er groepen tegelijk binnen. De opzet was nog steeds maximaal 40 mensen in de

recreatieruimte en in de ontvangstruimte konden de bezoekers worden opgevangen tot ze werden doorgeleid
naar de recreatieruimte waar de professionals met de bezoekers in gesprek konden gaan. Door de grote stroom

bezoekers, ontstond er druk in de ontvangstruimte. Mensen moesten lang wachten en de sfeer werd grimmig.
Om te voorkomen dat een onveilige situatie zouden ontstaan is gekozen om het aantal van maximaal 40

bezoekers in de recreatieruimte los te laten. De zaal stroomde vol en het werd lastiger om nog echt in gesprek te

gaan mensen. Aan het begin van de zaal werden er nog steeds redelijk constructieve gesprekken gevoerd. Met
name achterin de zaal was een deel van de bezoekers niet voor rede vatbaar en het voeren van een inhoudelijk
gesprek werd steeds lastiger. Er werd her en +20 stampij gemaakt en er zijn leuzen geroepen.

Achterin de ruimte stond een input box waar bezoekers hun vragen, opmerkingen en suggesties konden

opschrijven. Hier zijn veel vragen binnen gekomen over de veiligheid, dagbesteding van de asielzoekers en

compensatie voor de omwonenden. Deze veelgestelde vragen en geuite zorgen kwamen ook naar voren tijdens
de gesprekken. Mensen vroegen zich ook af hoe ze nu werden meegenomen ín het vervolgproces en of het

verspreidingsgebied alsnog kan worden aangepast / verruimd. In totaal hebben 700 bezoekers de bijeenkomst
bijgewoond.

Veelgestelde vragen / opmerkingen:
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Volgvel: 1

Proces

Wanneer komen de asielzoekers?

Welk nationaliteiten komen er? Ook veilige landers?

Veel vragen over het reguliere AZC voor de duur van tien jaar. Hoe gaat dat proces eruit zien? En hoe

worden wij (buurt) daarin meegenomen?

Verspreidingsgebied

Veiligheid

Dagbesteding

Vervolgproces?
Hoe wordt de buurt meegenomen in het vervolgproces?

Vormgeving inloopbijeenkomst
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Volgvel: 2

Vervolgproces
Hieronder stapsgewijs een Korte doorkijk door het vervolgproces.

Er zijn veel vragen gesteld, opmerkingen gemaakt en suggesties gedaan door omwonenden. De diverse

opmerkingen / suggesties proberen we mee te nemen in de te nemen besluiten;

We gaan in gesprek met afvaardiging van de omgeving, te weten vertegenwoordigers van de kring, de

buitenhof, de ondernemers en de wijkraad om de randvoorwaarden (met name op het gebied van

veiligheid) te bespreken;
We gaan vier gesprekken voeren met circa 15 omwonenden. We vragen aan de afvaardiging van punt 2

om namen aan te leveren voor deze gesprekken. Het doel van deze gesprekken is o

aanvullen Manouska
- Gesprek met 15 vertegenwoordigers van de Buitenhof

- Gesprek met 15 vertegenwoordigers van de Kring
- Gesprek met 15 vertegenwoordigers van Hoogkerk
- Gesprek met 15 vertegenwoordigers van de ondernemers

We nemen als college een besluit (gedoogbesluit of functiewijziging ihkv reguliere proces?)
Het besluit wordt gecommuniceerd richting de Raad en de omgeving, waarbij we laten zien hoe we de

input van de omgeving hebben meegenomen. Onderdeel van vergunningsproces is participatieverslag.

Inhuizing asielzoekers.
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